

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Lithuania, 10 Reasons to Visit Lithuania :

Lithuania attracts many tourists from neighboring countries and all over the world. It is experiencing a steady increase in the number of foreign visitors. Lithuania, which receives 1.3 million visitors in 2017, is most visited by Germany.

1. Vilnius :



Vilnius is the capital of Lithuania and the largest city of the country with a population of approximately 555 thousand. Founded at the beginning of the 14th century, there are about 1,500 historical buildings in this city. These structures belong to different rotations and have been reached as solid as everyday. The historic city was taken to the Unesco World Heritage List in 1994. Also in 2009, it was chosen as European cultural capital. So everything that comes to mind in terms of history, culture and tourism is here.

2. Neringa :



Neringa, located to the west of the country, is the smallest municipality of the country with a population of 2500. Also known as the city. It is also known as an island in the middle of the sea. The ferry is getting here. There are holiday villages such as Nida, Preila, Pervalka and Juodkrante. You can go here and have a peaceful holiday. In addition, most of the city's land consists of pine trees.

3. Kaunas :



Kaunas, situated at the meeting point of Nemunas and Neris, the greatest river of the country, is the second largest city of the country with a population of approximately 380 thousand. If this city is popular, it is a unique architectural structure. There are many historical buildings and natural beauty areas to be visited and seen here. If you come here, visit Kaunas Cathedral Basilica, first known as the largest church of the country that was built in 1624.

4. Siauliai :



Located in the north of the country, Siauliai is the 4th largest city in the country with a population exceeding 100. There are many historical buildings to be visited here. This city is popularly known as the world famous Hill of Crosses located 12 km away from the city. About 200,000 people who are defying the Soviet regime lose their lives here. They commemorate the cross on this hill. Today there are about 200 thousand crosses here.

5. Panevezys :



Panevezys is the greenest city in the country and even the Baltic states. As a matter of fact, this city needs to be separated before and after the war. Because before the war there were many historic buildings in the city. But with the war, most buildings became one place. It suffered damage to existing structures. After the war, the city was redesigned. Today it has become modern. These modern buildings are located in old historic buildings. If you come here, visit Laisves Square and the entertainment venue Senvage.

6. Klaipeda :



Klaipeda is the only port city in the Baltic Sea coast. There are wonderful beaches and tourist attractions here. What makes the city interesting and popular is the festivals that you can see at various times of the year. Moreover, the Long Ship Exhibit and the Sea Festival are giving tourists a wonderful time with the weddings.

7. Palanga :



Palanga is a seaside city and attracts many tourists throughout the year. It is also located in many historic buildings in the city, which is 18 km long and 300 m wide with spectacular beaches.

8. Trakai Island Castle :



Trakai Castle is a historic fortress built in the 14th century on an island in Lake Galve. Furthermore, establishment date of Trakai National Park is 1992. The lake, the castle and the wooded areas create a wonderful view. This castle is one of the important symbols of the country.

9. Druskininkai :



Located on the border of Poland and Belarus, Druskininkai is a tourist city that you should visit. Especially Druskininkai, the first comes to mind as the springs. Apart from that, it is also home to important buildings such as lush parks and gardens and mineral springs. It has developed especially in the aspect of health tourism.

10. Aukstaitija National Park :



Aukstaitija National Park, located in the north-east of Lithuania, is one of the oldest 5 national parks of the country established in 1974. Green lakes and wild forests make the park popular. Moreover, this park covers an area of 405.7 square kilometers and contains a large number of plant and animal species. Also within the park, there are the Ancient Beekeeping Museum and the Palūšė Wooden Church.

TR

Litvanya'da Turizm, Litvanya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Litvanya, komşu ülkelerden ve dünyanın her yerinden birçok turisti kendine çekiyor. Yabancı ziyaretçi sayısında sürekli bir artış yaşanıyor. 2017 yılında 1,3 milyon ziyaretçi alan Litvanya, en çok Almanya tarafından ziyaret ediliyor.

1- Vilnius :

Vilnius, Litvanya'nın başkenti ve yaklaşık 555 bin nüfusu ile ülkenin en büyük şehridir. 14. yüzyılın başında kurulan bu şehirde yaklaşık 1.500 tarihi yapı bulunuyor. Bu yapılar farklı rotasyonlara ait olup her günkü kadar sağlam bir şekilde ulaşılmıştır. Tarihi şehir 1994 yılında Unesco Dünya Mirası Listesi'ne alındı. 2009 yılında da Avrupa kültür başkenti seçildi. Yani tarih, kültür ve turizm denince akla gelen her şey burada.

2- Neringa :

Ülkenin batısında yer alan Neringa, 2500 nüfuslu ülkenin en küçük belediyesidir. Şehir olarak da bilinir. Denizin ortasında bir ada olarak da bilinir. Feribot buraya geliyor. Nida, Preila, Pervalka ve Juodkrante gibi tatil köyleri var. Buraya gidip huzurlu bir tatil geçirebilirsiniz. Ayrıca şehrin topraklarının çoğu çam ağaçlarından oluşuyor.

3- Kaunalar:

Ülkenin en büyük nehri olan Nemunas ve Neris'in buluşma noktasında bulunan Kaunas, yaklaşık 380 bin nüfusu ile ülkenin ikinci büyük şehridir. Bu şehir popülerse, eşsiz bir mimari yapıdır. Burada gezilecek ve görülecek birçok tarihi yapı ve doğal güzellik alanı bulunmaktadır. Buraya gelerseniz 1624 yılında inşa edilen ve ilk olarak ülkenin en büyük kilisesi olarak bilinen Kaunas Katedral Bazilikası'nı ziyaret edin.

4- Siauliai :

Ülkenin kuzeyinde yer alan Siaulai, 100'ü aşan nüfusu ile ülkenin 4. büyük şehridir. Burada ziyaret edilecek çok sayıda tarihi yapı bulunmaktadır. Bu şehir, şehirden 12 km uzaklıkta bulunan dünyaca ünlü Haçlar Tepesi olarak bilinir. Burada Sovyet rejimine meydan okuyan yaklaşık 200.000 kişi hayatını kaybediyor. Bu tepedeki haçı anıyorlar. Bugün burada yaklaşık 200 bin haç var.

5- Panevezy'ler:

Panevezys, ülkenin ve hatta Baltık devletlerinin en yeşil şehridir. Nitekim bu şehrin savaştan önce ve sonra ayrılması gerekiyor. Çünkü savaştan önce şehirde birçok tarihi yapı vardı. Ancak savaşla birlikte çoğu bina tek bir yer haline geldi. Mevcut yapılara zarar verdi. Savaştan sonra şehir yeniden tasarlandı. Bugün modern hale geldi. Bu modern binalar eski tarihi binalarda yer almaktadır. Buraya gelerseniz Laisves Meydanı'nı ve eğlence mekanı Senvage'i ziyaret edin.

6- Klaipeda:

Klaipeda, Baltık Denizi kıyısındaki tek liman kentidir. Burada harika plajlar ve turistik yerler var. Şehri ilginç ve popüler yapan şey, yılın çeşitli zamanlarında görebileceğiniz festivallerdir. Ayrıca Uzun Gemi Sergisi ve Deniz Festivali de düğünler ile turistlere harika vakit geçirmelerini sağlıyor.

7- Palanga :

Palanga bir sahil şehridir ve yıl boyunca birçok turisti kendine çeker. Ayrıca 18 km uzunluğunda ve 300 m genişliğinde muhteşem kumsallara sahip olan şehirde birçok tarihi binada yer almaktadır.

8- Trakai Adası Kalesi :

Trakai Kalesi, Galve Gölü'ndeki bir adada 14. yüzyılda inşa edilmiş tarihi bir kaledir. Ayrıca Trakai Milli Parkı'nın kuruluş tarihi 1992'dir. Göl, kale ve

ormanlık alanlar harika bir manzara oluşturmaktadır. Bu kale ülkenin önemli simgelerinden biridir.

9- Druskininkai :

Polonya ve Beyaz Rusya sınırında bulunan Druskininkai, ziyaret etmeniz gereken bir turizm şehridir. Özellikle Druskininkai, pınarlar denince ilk akla gelenler. Bunun dışında yemyeşil park ve bahçeler ile içme suyu kaynakları gibi önemli yapılara da ev sahipliği yapmaktadır. Özellikle sağlık turizmi açısından gelişmiştir.

10- Aukstaitija Ulusal Parkı :

Litvanya'nın kuzey doğusunda yer alan Aukstaitija Milli Parkı, 1974 yılında kurulan ülkenin en eski 5 milli parkından biridir. Yeşil göller ve vahşi ormanlar parkı popüler kılmaktadır. Ayrıca bu park 405.7 kilometrekarelik bir alanı kaplar ve çok sayıda bitki ve hayvan türünü barındırır. Ayrıca parkın içinde Antik Arıcılık Müzesi ve Palūšė Ahşap Kilise bulunmaktadır.

السياحة في ليتوانيا ، 10 أسباب لزيارة ليتوانيا:

تجذب ليتوانيا العديد من السياح من الدول المجاورة ومن جميع أنحاء العالم. إنها تشهد زيادة مطردة في عدد الزوار الأجانب. ليتوانيا ، التي استقبلت 1.3 مليون زائر في عام 2017 ، هي الأكثر زيارة من قبل ألمانيا.

1- فيلنيوس:

فيلنيوس هي عاصمة ليتوانيا وأكبر مدينة في البلاد ويبلغ عدد سكانها حوالي 555 ألف نسمة. تأسست في بداية القرن الرابع عشر ، ويوجد في هذه المدينة حوالي 1500 مبنى تاريخي. تنتمي هذه الهياكل إلى دورات مختلفة وقد تم الوصول إليها صلبة مثل كل يوم. تم نقل المدينة التاريخية إلى قائمة اليونسكو للتراث العالمي في عام 1994. وفي عام 2009 أيضًا ، تم اختيارها كعاصمة ثقافية أوروبية. لذلك كل ما يتبادر إلى الذهن من حيث التاريخ والثقافة والسياحة موجود هنا.

2- نيرنجا:

Neringa ، الواقعة إلى الغرب من البلاد ، هي أصغر بلدية في البلاد ويبلغ عدد سكانها 2500. والمعروفة أيضًا باسم المدينة. تُعرف أيضًا باسم جزيرة في وسط البحر. العبارة تصل إلى هنا. توجد قرى للعطلات مثل Nida و Preila و Pervalka و Juodkrante. يمكنك الذهاب هنا والحصول على عطلة هادئة. بالإضافة إلى ذلك ، تتكون معظم أراضي المدينة من أشجار الصنوبر.

3- كاوناكس:

تقع كاوناكس عند نقطة التقاء Nemunas و Neris ، أعظم نهر في البلاد ، وهي ثاني أكبر مدينة في البلاد ويبلغ عدد سكانها حوالي 380 ألف نسمة. إذا كانت هذه المدينة مشهورة ، فهي بنية معمارية فريدة من نوعها. هناك العديد من المباني التاريخية ومناطق الجمال الطبيعي التي يمكن زيارتها ورؤيتها هنا. إذا أتيت إلى هنا ، ففضل بزيارة كاتدرائية كاتدرائية كاوناكس ، التي عُرفت لأول مرة باسم أكبر كنيسة في البلاد تم بناؤها عام 1624.

4- سياولياي:

تقع سياولاي في شمال البلاد ، وهي رابع أكبر مدينة في البلاد ويبلغ عدد سكانها أكثر من 100 نسمة. هناك العديد من المباني التاريخية التي يجب زيارتها هنا. تشتهر هذه المدينة باسم Hill of Crosses المشهورة عالميًا وتقع على بعد 12 كم من المدينة. حوالي 200000 شخص ممن يتحدثون النظام السوفييتي يفقدون حياتهم هنا. يحيون ذكرى الصليب على هذا التل. يوجد اليوم حوالي 200 ألف صلبان هنا.

5- بانيفيزيس:

بانيفيزيس هي المدينة الأكثر خضرة في البلاد وحتى دول البلطيق. في واقع الأمر ، يجب فصل هذه المدينة قبل الحرب وبعدها. لأنه قبل الحرب كان هناك العديد من المباني التاريخية في المدينة. لكن مع الحرب ، أصبحت معظم المباني مكاتبًا واحدًا. عانى من أضرار في الهياكل القائمة. بعد الحرب ، أعيد تصميم المدينة. اليوم أصبح حديثًا. تقع هذه المباني الحديثة في المباني التاريخية القديمة. إذا أتيت إلى هنا ، فتفضل بزيارة ساحة Laisves والمكان الترفيهي Senvage.

6- كلابيدا:

كلابيدا هي المدينة الساحلية الوحيدة على ساحل بحر البلطيق. هناك شواطئ رائعة ومناطق جذب سياحي هنا. ما يجعل المدينة مثيرة للاهتمام وشعبية هي المهرجانات التي يمكنك مشاهدتها في أوقات مختلفة من العام. علاوة على ذلك ، فإن معرض السفينة الطويلة ومهرجان البحر يمنح السياح وقتًا رائعًا مع حفلات الزفاف.

7- بالانغا:

بالانجا هي مدينة ساحلية وتجذب العديد من السياح على مدار العام. كما أنها تقع في العديد من المباني التاريخية في المدينة ، والتي يبلغ طولها 18 كم وعرضها 300 متر مع شواطئ خلابة.

8- قلعة جزيرة تراكاي:

قلعة تراكاي هي قلعة تاريخية تم بناؤها في القرن الرابع عشر على جزيرة في بحيرة جالف. علاوة على ذلك ، فإن تاريخ إنشاء حديقة تراكاي الوطنية هو عام

1992. البحيرة والقلعة والمناطق المشجرة تخلق منظرًا رائعًا. تعتبر هذه القلعة من أهم رموز الدولة.

9- دروسكينينكاى:

تقع دروسكينينكاى على حدود بولندا وبيلاروسيا ، وهي مدينة سياحية يجب عليك زيارتها. خاصة دروسكينينكاى ، أول ما يتبادر إلى الذهن هو الينابيع. بصرف النظر عن ذلك ، فهي أيضًا موطن للمباني الهامة مثل الحدائق المورقة والينابيع المعدنية. لقد تطورت بشكل خاص في مجال السياحة الصحية.

10- حديقة أوكستاييتيجا الوطنية:

تقع حديقة Aukstaitija الوطنية في الشمال الشرقي من ليتوانيا ، وهي واحدة من أقدم 5 حدائق وطنية في البلاد تم إنشاؤها في عام 1974. البحيرات الخضراء والغابات البرية تجعل المنتزه ذائع الصيت. علاوة على ذلك ، تغطي هذه الحديقة مساحة 405.7 كيلومتر مربع وتحتوي على عدد كبير من الأنواع النباتية والحيوانية. يوجد أيضًا داخل الحديقة متحف تربية النحل القديم وكنيسة Palūšė الخشبية.